聯合動態

書院聚會 —— 德育講座系列第七講(續) 17/9/2010 College Assembly – " Moral Education Series" (Lecture 7) (Con't)









清華大學牛犇老師(最左)及三位分別來自清華大學及聯合書院的同學分享 參與薪火計劃交流活動的經驗。

Mr Ben Niu of Tsinghua University (far left) and three students from Tsinghua University and United College shared their experiences of joining "Social Service Programme with Tsinghua Unviersity".



院長馮國培教授(右)致送紀念品予清華大學代表 牛犇老師(中),由書院輔導長王香生教授陪同。

Professor Fung Kwok-pui, College Head (right), presented a souvenir to Mr Ben Niu of Tsinghua University (centre), accompanied by Professor Stephen H S Wong, Dean of Students.

聯合書院國際演講會示範會議 20/9/2010 **Demonstration Meeting of United College Toastmasters Club**



聯合書院國際演講會邀得多 位資深的國際演講會會員, 包括陳益祿女士(上圖)及 麥志順先生(下圖)等到場 指導及示範。

The United College Toastmasters Club invited a number of experienced toastmasters, including Ms Irene Chen (upper picture) and Mr C S Mak (lower picture), to give demonstration speeches at the Demonstration Meeting.

聯合書院國際演講會交職典禮暨第一次會議 **Inauguration Ceremony cum First Meeting of United College Toastmasters Club**



輔導長王香生教授(後 排左四)、院務主任李 雷寶玲女士(後排左 五)、聯合書院國際演 講會顧問慧凱倫教授 (後排右五)、一眾嘉 賓及聯合書院國際演 講會前任及新任幹事 合照

A group photo of Professor Stephen H S Wong (Dean of Students; back row, fourth from left), Mrs Christina Li (College Secretary; back row, fifth from left), Professor Helen Wise (Honorary Adviser of Untied College Toastmasters Club; back row, fifth from right), guests and the past new Executive Committee of United College Toastmasters Club.

校友事務處交流會 20/9/2010 **Dinner Meeting with Alumni Associations**

院務主任李雷寶玲女士(前排左三)及李劍雄校友 (前排最左;81/財務;校友評議會副主席)出席 由校友事務處主辦的交流會議。

Mrs Christina Li, College Secretary (front row, third from left), and Mr John Lee (front row, far left; 81/FIN; Vice-Chairman, the CUHK Convocation) attended the dinner meeting with alumni associations organised by the Alumni Affairs Office.



海外交換生及非本地學生迎新晚宴 21/9/2010 Welcoming Dinner for Exchange and Non-local Students



院長馮國培教授設宴歡迎海外交換生及非本地聯合同學。

Professor Fung Kwok-pui, College Head, hosted a welcoming dinner for exchange and non-local students.



院長馮國培教授、輔導長王香生教授及院務主任李雷寶玲女士與 非本地聯合同學於晚宴後提燈籠遊校園

Professor Fung Kwok-pui, College Head, Professor Stephen H S Wong, Dean of Students, Mrs Christina Li, College Secretary and non-local UC students joined a lantern parade around the United College campus.